



Referat af bestyrelsesmøde i RPF

Tid: 14.02.2023 kl. 19.00
Sted: Klubhuset/caferiet i Himmelev Hallen
Deltagere: Bestyrelse, sportschef, Karina Telander og Andreas Tvede under punkt 3.
Afbud: Karina Telander

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden
 - a. Godkendt.
2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 10.01.2022
 - a. Godkendt.
3. Udvikling af ungtrænere v. Andreas.
 - a. Andreas gennemgik sit fremsendte materiale, som blev godkendt. Andreas arbejder videre på dette grundlag og vil gerne have yderligere tilbagemelding på materialet.
4. Gennemgang af endeligt regnskab for 2022 til godkendelse på generalforsamlingen.
 - a. Lars gennemgik de væsentligste punkter.
 - b. Revisor fremsender regnskabet til bestyrelsen til elektronisk underskrift.
5. Gennemgang af budget 2023 til orientering på generalforsamlingen.
 - a. Lars gennemgik budgettet, og det gav ikke anledning til ændringer.
 - b. Vi indstiller uændret kontingent trods forventede merudgifter til det administrative arbejde.
6. Status på samarbejde med andre klubber.
 - a. Orienteret og drøftet. Vi fortsætter efter planen og deltager i relevante samarbejdsfora.
 - b. Brian, Lasse og Claus deltager i møder om konkrete klubsamarbejder. Claus følger op.
7. Status på håndtering af administrative opgaver fra kasserer, sportschef og formand.
 - a. Opfordringen til medlemmerne om flere frivillige gav ikke resultat, og vi drøfter sagen på generalforsamlingen.
8. Status på klubhus og udvikling af Himmelev Idrætsanlæg.
 - a. Dan og Claus orienterede om klubbussamarbejdet med Himmelev Gymnasium, og at vi forventer at kunne søge fonde til sommer om bevillinger til byggeriet.
 - b. Kommunens udviklingsplan for Himmelev Idrætsanlæg bliver sat i gang på et møde med foreningerne og kommunen d. 07.03.
9. Status på afholdelse af generalforsamling tirsdag d. 28.02.2023 kl. 19.00.
 - a. Rammerne og formalia er på plads. Claus rundsender udkast til beretning til bestyrelsen.
10. Status på samarbejdet med Sport24.
 - a. Kristian har rykket for en status fra Sport24 og vil følge op på den.



- b. Når tøj o.a. er på lager, så sker levering hurtigt, og ny trykker er på plads. Hvis det ikke er på lager, så er levering mere tung. Vi ønsker et mere professionelt set up, og Christian vil undersøge kontraktens muligheder.

11. Status på U18.

- a. Holdet er lukket pga. af for få spillere til både træning og kamp. Der har været overvejelser om at rykke U16-spillere op, men det ville omfatte så mange, at U16-Østholdet ville komme i fare for at måtte lukke.
- b. Brian har møde med U18-spillerne på torsdag d. 16.03.
- c. Brian orienterede også om kommende møde med DS-spillerne samt om udviklingen på U12, hvor han har møde med trænerne i nær fremtid.

12. Næste bestyrelsesmøde er d. 14.03.2023 kl. 19.00.

13. Eventuelt.

- a. Forslag om at søge holdledergruppen mere involveret i klubarbejdet og give den et budget til arbejdet.
- b. Forslag om at ændre trænermøderne så deltagelsen kan blive højere.
 - i. Begge forslag skal drøftes på kommende bestyrelsesmøde.
- c. Michelle oplyste, at der sker nogle ændringer på organiseringen af det frivillige arbejde på Roskilde Festival, og hun vil holde os orienteret.

CM/19.02.2023